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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighetsförenings
ordinarie årsstämma 2005-05-1 8 i Brandthovda-
skolans matsal.
Antal närvarande: 26 röstberättigade

Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade stämman öppnad.

s2.

Dagordning

Ordf. och sekr.
- Till ordförande för stämman valdes Magnus Månson och till sekreterare valdesför stämman
Peter Haglund.

$3. Justeringsmän
- Tilljusteringsmän tillika rösträknare valdes Bengt Bengtsson och Lars Ahlstedt.tillika rösträknare

$ 7.

Den föreslagna dagordningen godkändes.

$4.
- Ståmman ansåg att kallelse skett på behorigt sätt.

s5.
- Sekreterare Peter Haglund läste verksamhetsberättelsen.
Kassör Ulla Pettersson redogjorde för Vinst- och Förlusträkningen samt balans-
räkningen för det gångna verksamhetsåret 2OO4-O1 -01 til 2AO4-12-3 1 . Verksam-
hetsårets underskott uppgick till 75310,87 kr.

s6.
- Revisor Jan Eklund läste revisoremas berättelse.

s7.
- Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

s8.

Kallelse till
stämman

Styrelsens
berättelser

Revisorernas
berättelse

Ansvarsfrihet

Arets
- Stämman beslöt att årets underskott på 75310,87 kr skall föras i ny räkning. Underskott

S 9. Motioner
- lnför stämman hade en motion inkommit till styrelsen. propositioner
Motionären föreslog att det inskaffas ett fotbollsmål till gräsmattan på gården
mellan Bämstens- och Kantyxgatan. Stämman gick på styrelsens förslag
att detta är en fråga att ta upp med de boende på denna gård, och är alltså inte
en föreningsfråga.

s 10. Arvoden
- Stämman beslöt att arvoden till styrelse, revisorer och maskinist samt miljö-
bodsansvariga skulle fastställas till ett belopp om ca. kr 50000:- (inkl aöetsgivar-
avgifter) vilket innebär att arvodena höjs för första gången på väldigt lång tid.
Dessutom förslog styrelsen att arvodena till styrelseledamöterna ska bestå av en
fast och en rörlig del, beroende på ledamotens deltagande i kallade möten, samt
att arvodena ifortsättningen med lämpliga intervall skall indexuppräknas. Stämman
godkände denna plan för fastställande av arvodena.

s 11. lnkornst-
- Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftstat samt debiteringslängd föredrogs resp. utgiftstat
och kommenterades av kassören Ulla Pettersson och godkändes därefter av
stämman.
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S 12. Val av styrelse-
- Till styrelseledamöter för 2 år valdes Anders Hallqvist samt Leif Kristoffersson ledamöter resp.
(båda nyval). stYrelsesuPPleant
Till styrelseordförande för 1 år valdes Magnus Månson (omval).
Till styrelsesuppleant tör 2 är valdes Ove Petersson (omva} samt för 1 är
valdes Anneli AUerg (nyval)

S 13. Val av revisorer
- Till revisorer för ett år valdes Maria Eriksson och Minna Forsling (båda nyval). och revisorsuppl.
Till revisorsupplelant för ett år valdes Meta Anneteg (omval).

S 14. Val av val-
- Till valberedning för ett år valdes Kjell-Ovar Gustavsson, tel 021-18 83 73, beredning
(sammankallande) Hans-Olof Persson, tel O21-12 41 44, Bemt Nordqvist tel.
O21- 12 06 45, samt Benny Eriksson tel. Q21-124249.

S 15. Gårdamas
- Gårdamas kontaktpersoner för verksamhetsåret (tiden mellan två kontaktpensoner
vårstädningar) bekräftades till:
lngemar o. Elisabeth Andersson Bronsnålsgatan7
Bengt Hell Kantyxgatan 23
Roland o. Eva Eriksson Bronsdolksgatan 11

Kjell-Ovar Gustafsson Bronslursgatan 30

S 16. Övriga frågor:
- I och med denna stämma avslutar två av Bronsyxans styrelseledamöter sina Avtackningar
resp. funktioner. Bo Larsson samt Peter Haglund avtackades vedeÖörligen
med tal och presenter samt avslutningsvis en varm applåd från stämmodeltagama.

S 17. Övriga frågor:
- Miljöbodsansvarige Lennart Larsson framförde en kraftfull reprimand tillden Miljöbodsordning
person som ställt in en stor svart plasttunna i miljöbod 4. Den tunnan måste
omedelbart avlägsnas av den som ställt dit den, eftersom Renhållningsverket inte
har i uppdrag atf ta hand om den typen av avfall, som skatl deponeras på Ater-
bruken.
Vidare informerade Magnus att det är ytterst viktigt att alla boende i området tar
till sig de regler som finns för sophantering, bla. på insidan av dönama till miljö-
bodama. Vid undermålig sortering, alltså där man ex.vis sorterat annat än kom-
posteöart i de bruna tunnoma (plastpåsar får si hamna här) eller då man slänger
annat än emballage i de andra kärlen, får Bronsyxan betala högre avgifter för
hämtningen och detta helt i onödan. SKÄRPNING Nl SOM SLARVAR!

S 18. Övriga frågor:
- Frågan kom upp huruvida det kommer att ske någon gemensam upphandling Sotning
av sotning av imkanalema i våra hus. Från 1 Jan 2005 gäller visserligen att varje
fastighetsägare själv ansvarar för att nödig sotning sker, så att det inte föreligger
risk för brand i imkanalerna alt. rökgångar för dem som har braskaminer och
liknande.
Det beslöts dock att styrelsen undersöker möjligheter och fördelar med
gemensam upphandling av sotningen av imkanalema, så får de som har rökgångar
aktivera sig vad gäller just den delen.

S 19 Övriga frågor:
- Vid styrelsens årliga inventering kunde noteras att det fattas grus på vissa ställen grus o. sand
i våra gemensamma grusgångar. Dessutom var det mycket länge sedan som det
fylldes på sand i sandlådoma och under gungoma. Det beslöts att Gunnar Larsson
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ska samordna med de fyra gårdamas kontaktombud för leverans av grus och sand,
som sedan får kärras ut av de boende på resp. gård. (alla ställer upp!)
För att skydda gräsmattoma på de ställen där man tippar, kan pressenningar in-
köpas och läggas som skydd på gräsmattan.

S 20. Övriga frågor:
- Med tanke på att så många av fastigheterna inom föreningen nu har bredband e-mail-distribution
och möjlighet till internetuppkoppling, har styrelsen föreslagit att protokoll och
allmän information från styrelsen framgent distribueras via e-mailtill dem som så
önskar. För de som inte vill och kan acceptera att ta emot föreningsinformation
via bredbandet finns möjlig heten att, både anslå ett exemplar av protokollen i

miljöbodarna samt att dessutom ett lagom antal exemplar lägges där för att hämtas
av dem som inte får dem elektroniskt.
De som önskar få informationen från styrelsen via e-mail kan skicka sin egen
e-mailadress till sekreteraren Anders Hallqvist på:

anders hqt@vaste ras2. net

S 21. Övriga frågor:
- Frågan om asfaltering togs upp, och Magnus kunde meddela att garageplanen asfaltering
på gården Bronslursgatan/Lurblåsargatan kommer att åtgärdas under säsongen.

s 22. Övriga frågor:
- Det blev en het debatt kring frågan om hur våra gästparkeringar ska utnyttjas. gästparkeringar
Kortfattat kan diskussionen sammanfattas som att visserligen är gästparkeringarna
avsedda för just gäster, men det upplevs sällan som en total brist på parkerings-
platser i området, även om man kanske måste ställa bilen något längre bort än
helt nära gården som besöks.
De boende uppmanas att i första hand utnyttja sitt garage och platsen utanför
detsamma för parkering av sina bilar samt att tillse att i möjligaste mån inte nyttja
gästparkeringen mer än i undantagsfall och under kortare tidsperioder.

S 23. Avslutning
- Ordförande Magnus Månson tackade de närvarande för visat intresse och för-
klarade stämman avslutad.
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B RONSYXAN SAM FÄLLIGH ETSFöREN I NG

STYRELSELEDAMÖTTR 2OO4

Ordforande: Magnus Månson Kantyxgatan 1 1 141852

Vice ordförande: Gunnar Larsson Bronsdolksg 23 125183

Kassör: Ulla Pettersson Kultyxgatan 16 134834

Sekreterare: Peter Haglund Bronslursg. 16 418594

Vice sekreterare: Bo Larsson Bronslursg. 28 121981

M I LJ OBODSANSVARI GA 2OO4

MB 1: Andreas Videhult

MB 2. Peter Forsling

MB 3: Gunnar Larsson

MB 4: Lennart Larsson

Bronsnålsgatan 19

Kantyxgatan 11

Bronsdolksg 23

Bronslursgatan 12


